
 

Betreft: motie klimaatneutrale gemeente 
 
De raad van de gemeente ’s-Hertogenbosch, in vergadering bijeen op dinsdag 8 mei 

2012, gehoord hebbende de beraadslaging in de commissie FES over het bereiken van 

de doelstelling voor een klimaatneutrale stad in 2050 en het bereiken van een 

klimaatneutrale gemeentelijke organisatie in 2020, 

 

Overwegende dat 

 

- de raad in september 2008 het  Energie- en Klimaatprogramma 2008-2015 

heeft vastgesteld. Hierin staat het doel dat de gemeentelijke organisatie in 

2020 klimaatneutraal is. De gehele stad in 2050 geheel klimaatneutraal zal 

zijn; 

- de doelstelling van het Energie- en Klimaatprogramma worden in het 

coalitieakkoord van 2010 herbevestigd; 

- in het jaarverslag 2011 wordt beschreven dat de verbeteringsdoelen voor 

energieverbruik 2011 voor particuliere noch corporatiewoningen worden 

gehaald; 

- minder gemeentelijke gebouwen het energielabel B in 2011 hebben 

verkregen dan beoogd; 

- wethouder Schouten tijdens de FES-vergadering van april erkent dat het 

tempo om de klimaatambitie te realiseren achterblijft bij de verwachtingen; 

- het voor de raad onduidelijk is waardoor het achterblijvende tempo wordt 

veroorzaakt. 

 

spreekt uit dat 

 

- het belang van het realiseren van de doelstellingen voor een klimaatneutrale 

stad evident groot is en blijft.  

 

verzoekt de rekenkamer 

 

- te onderzoeken wat de oorzaak is van het lage tempo waarin het Energie- en 

Klimaatprogramma 2008-2015 wordt gerealiseerd. In dit onderzoek te 

betrekken of andere gemeenten een slimmere aanpak hebben om de doelen 

voor een klimaatneutrale stad te realiseren. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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